
 

 

Forslag til opsætning af flere ladestandere 
Generalforsamling - GF Slettebjerget 96-191  
 

d.29-09-2020 
 
Indledning: 
 
I takt med at el- og pluginhybridbiler bliver mere og mere udbredte de kommende år - med målet 
om at der ikke længere sælges benzin- og dieselbiler i 2030, er det ved at være tid til gradvis at 
udvide kapaciteten med flere ladestandere. 
 
Som det er idag har vi ingen mulighed for selv at oplade fra vores husstande. Eneste mulighed er 
idag den ene ladestander fra E-ON der står på “den store p-plads” ved boldbanen. Det kunne være 
godt at få flere ladepunkter på hvert fælles parkeringsområde, men også flere udbydere på banen 
f.eks. Clever. 
 
Måske der kunne nedsættes et udvalg der kunne afdække nuværende og fremtidige behov, samt 
komme med forslag, budget og tidsplan. 
 
Forslag: Etablering af flere ladestandere på GF Slettebjerget 96-191 område? 
 
Forslagsstillere: 
Anne & Mikkel Nellemann Lochmann, Slettebjerget 171 


